

Announcements for 2-7-2021

2021年2月7日報告事項

1. This week's prayer focus is that every believer lives out their identity as children of God.
本週禱告焦點：為每個信徒能活出神兒女的身份禱告。
2. We will observe Holy Communion today. For those who worship with us virtually, please make sure you have a piece of cracker and a cup of grape juice / wine ready.
今天我們會守聖餐，請參加在線崇拜的弟兄姐妹們準備好餅和杯。
3. There is a Voice of the Martyr virtual event on Friday, March 5th from 6:30 PM to 10 PM. You can join this event virtually at home or at RCCC where we will be hosting an in-person viewing of this event. More details will be provided as we get closer to the event. Please contact Ada Chow if you have any questions in the meantime.
殉道者之聲將於3月5日星期五下午6:30到10點在網上舉辦活動，您可以在家連線，或到教會來我們一起觀看。接近活動日期的時候將有多詳情，在此期間若有疑問，請聯繫岑詠竹（Ada）姐妹。
4. Pray for Auntie Mabel as she is still recovering in the hospital from a recent car accident. Also pray for Professor Richard Chu who is currently unable to visit her.
鍾美寶（Mabel）阿姨最近因車禍受傷，正在醫院治療，為她禱告。她先生朱永德教授目前不能去探望她，也為他禱告。
5. Pray for comfort and peace for Shirley Tang and her family as they mourn the loss of her father who passed away last Thursday.
勞少蓮的父親上週四去世，求主安慰少蓮和她家人的失親之痛，並賜他們平安。
6. Sermon speakers:

	Feb 14
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	二月十四日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師